
 
Aktuella frågor 
  
Stadsstyrelsen 06.11.2023 § 306    
      
  
 I fråga om stadsstyrelsens aktuella frågor har vi gått över till att pröva separata 

infomöten på Teams. Tjänsteinnehavare bjuds in till dessa möten för att ge 
närmare information om aktuella frågor enligt tema. I samband med detta 
stadsstyrelsesammanträde ger stadsdirektören en kort sammanfattning på 15 
minuter av aktuella frågor under denna paragraf. Stadsstyrelsen tar del av 
stadsdirektörens information om aktuella frågor. 

 
- Pargas Havis, PRGS Oy:s styrelseordförande Tuuli Haahtela 
- Investering i avloppsreningsverket och slammottagningen i Korpo, teknisk chef 
Jonas Nylund 
- Budgetseminarium för stadsfullmäktige 1.11.2023 kl. 15–17, hybrid 
- Extra insatt fullmäktigesammanträde 18.12.2023 + julmiddag 
- Taisto-övning 2.11.2023 
- Förberedelserna inför presidentvalet 
- Andra aktuella frågor som lyfts fram av tf. stadsdirektören 
 
Ovannämnda punkter diskuterades samt tf. stadsdirektören lyfte fram följande 
punkter: 
- Företagskaffe i Korpo 26.10.2023 
- Uppvaktning av företag i staden 
- Bjudit regionkommunerna till Pargas under 2024 
- Företagshälsovårdsupphandlingen är publicerad 
- Uppdatering av förvaltningsstadgan pågår 
- En KivaQ-undersökning kommer att göras bland personalen i staden 
- En arbetsplatsutredning görs ännu under hösten i stadshuset 
- Arbetshälsoinstitutet kommer att anlitas för personalens välmående 
- Rekryteringsprocessen av en ny stadsdirektör fortsätter 
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